

沙田 302 管理有限公司

S.T. 302 Management Limited

地址：新界沙田安景街 19 至 21 號地下

電話：2646 1859 傳真：2637 6131 網址：www.pg-i.hk

本公司檔號：ST302/NTT/180/18/CH

致：金蘭閣 21-29 樓所有單位業戶

通 告

有關：金蘭閣高層 21-29 停電事宜

就金蘭閣高層 21-29 樓單位於 8 月 23 日上午 11 時左右發生停電事故，本處將有關情況及數據交予電力維修人員研究，懷疑停電原因是有單位冷氣機或部分室內電器設備出現漏電或機件老化引致供電超載。

本處現懇請 各業戶自行檢查單位內之冷氣機、供電設備或電器有否漏電情況，如發現有問題，請停止使用該電器及安排合資格承辦商進行檢查，並作出相關的維修工程。如業戶懷疑單位有上述漏電情況出現，請通知本處作出記錄。

如有任何查詢，請於辦公時間內致電 2646 1859 與本處職員聯絡。

特此通告，敬希垂注！

碧濤花園第一期管理處
2018 年 8 月 24 日

Notice

Power Failure of 21 to 29 Floor Units of Capilano Court

In the case of power failure occurred on the 21 to 29 floor units of Capilano Court for 23 August 2018 at 11:00a.m. , the relevant information and data were submitted to the expert for investigation. It had been suspected that the power failure is caused by the electric leakage of air conditioners or some of the electrical equipment leading to overloaded power supply.

Please kindly check your air-conditioners and electrical equipment. If any problems are found, please stop using the equipment and arrange qualified contractors to carry out inspections and proper rectification works as soon as possible. If you doubtfully have aforesaid problems, please inform management office for record.

Should you have any enquiry, please call to management office at 2646 1859

Management Office of Pictorial Garden Phase I

